
 

 

 

Številka: 900-216/2023-4 

Datum: 6. 9. 2023 

 

 

Z A P I S N I K 

9. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška MOL, ki je bila v torek, 5. septembra 2023 ob 18.00 uri na sedežu 

Četrtne skupnosti Šiška, Kebetova 1, Ljubljana. 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik sveta 

Četrtne skupnosti Šiška g. Matjaž Slavko  Ilnikar. 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Petra Blajhribar Kubo, Saša Đorđević, Luka Hiti, Matjaž Slavko Ilnikar, 

Filip Slakan Jakovljević, Damjan Jović,  Žiga Kosi, Marjan Starc, Pavle Šijanec, Darja Zajc, Helena 

Marija Zupan, Bogdana Žagar Stelling. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Maja Kovačič - opr., Tamara Krebelj – opr., Vesna Petrič – opr.,  Igor 

Prodanović, - opr,  Ivan Šček,– opr.. 

 

OSTALI NAVZOČI: Sanja Rizvič Ljubijankić, Janez Cerar – SLS MU MOL 

Seja se je pričela ob 18.00 uri v navzočnosti 10 članov sveta. Predsednik sveta je ugotovil, da je svet 

sklepčen in lahko prične s sejo. 

Predsednik je predstavil predlagani dnevni red seje. Nato je odprl razpravo o predlaganem dnevnem redu.  

Ker razprave ni bilo je dal na glasovanje  

  

DNEVNI RED SEJE: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje Sveta ČS Šiška  MOL  

2. Pobude in predlogi svetnikov  

3. Poročilo KMVI 

4. Seznanitev z ukrepi po poplavah. 

5. Seznanitev s  predlogom za postopek 5. sprememb in dopolnitev OPN MOL  

6. Informacija o režimu plačljivega parkiranja 

7. Obravnaval Pripomb na Vloga za pridobitev dopolnitve konkretnih smernic za načrtovanje DPN za 

nadgradnjo železniške proge na odseku Ljubljana–Kranj/Naklo 
8. Obravnaval Pripombe na Vloga za pridobitev dopolnitve konkretnih smernic za načrtovanje DPN za 

nadgradnjo železniške proge na odseku Ljubljana–Kranj/Naklo 
9. Razno  

 

 

Navzočih je bilo 10  članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10  članov sveta. 

Za je glasovalo 10  članov sveta. 

DNEVNI RED  je bil sprejet. 



 

 

AD 1. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 8. SEJE SVETA ČS ŠIŠKA MOL 

Na sejo je pristopil g. Hiti. 

Zapisnik seje so svetniki prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

Predsednik je odprl razpravo o zapisniku 8. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana.  

Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 1/9: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 8. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Šiška. 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep 1/9 je bil sprejet. 

AD 2. 

POBUDE IN PREDLOGI SVETNIKOV  

Na sejo je pristopila ga. Zajc. 

1. Svet je obravnaval pobudo svetnika g. Ilnikarja o dopolnitvi zdravstvene dejavnosti v 

Zdravstvenem domu Šiška z ambulantami Kardiologa, Flebologa (žile) in Pulmologa 

(pluča), ter posledično morebitno dozidavo zdravstvenega doma Šiška. 
 

V razpravi o pobudi so sodelovali: ga. Kubo, g. Kosi, ga. Zupan, g. Hiti, ga. Zajc, g. Šijanec, g. Starc, g. 

Đorđević in g. Ilnikar. 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št.2/9: 

Svet ČS Šiška  je sprejel sklep, da se na eno naslednjih sej povabi direktorja ZD Šiška. Svet podpira 

pobudo, da se v ZD Šiška v čim krajšem času uvede dopolnitev zdravstvene dejavnosti z 

ambulantami Kardiologa, Flebologa (žile) in Pulmologa (pluča), ter posledično morebitno dozidavo 

zdravstvenega doma Šiška. Sklep se pošlje upravi ZD Ljubljana in MOL oddelek za zdravje in 

socialno varstvo. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 2/9 je bil sprejet. 

 

 

2. Svet je obravnaval pobudo svetnika g. Prodanovića da se za leto 2024 za zagotavljanje 

nujnih investicijskih del, ki jih bo na podlagi pobud sveta skupnosti ali občanov in 

dokončne presoje sveta četrtne skupnosti določila oz. v svoj program uvrstila četrtna 

skupnost, zagotovi dodatnih 1,0 mio EUR investicijskih sredstev za posamezno četrtno 

skupnost.  
 

V razpravi o pobudi so sodelovali: ga. Zupan, g. Đorđević,  g. Kosi, g. Hiti, ga. Kubo, g. Šijanec, g. Starc, 

ga. Zajc in g. Ilnikar.   



 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št.3/9: 

Svet ČS Svet ČS Šiška se je seznanil s pobudo svetnika glede povečanja investicijskih sredstev v 

ČS Šiška MOL in jo podpira. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 3/9 je bil sprejet. 

 

3. Svet je obravnaval pobudo krajanov o ureditev podhoda pri Kino Šiška.  

 
V razpravi o pobudi so sodelovali vsi prisotni. Enotno mnenje je bilo, da je potrebno vzdrževanje 

podhodov sistemsko urediti, da se bodo vzdrževali sprotno in ne le občasno interventno ko je to že nujno.   

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št.4/9: 

Svet ČS Šiška  prosi OGDP da pristopi k ureditvi podhoda za pešce pri Kino Šiška. ( Pranje 

podhoda - zaudarja po urinu), ureditev razsvetljave, popravilo-prenova stopnic (tudi namestitev 

proti zdrsnih trakov na stopnice).  Svet apelira, da je  potrebno vzdrževanje podhodov sistemsko 

urediti, da se bodo vzdrževali sprotno in ne le občasno interventno ko je to že nujno.   

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 4/9 je bil sprejet. 

 

 

4. Svet je obravnaval pobudo krajanov o ureditev podhoda pri Aleji.  

 
V razpravi o pobudi so sodelovali: g. Hiti, , g. Šijanec in g. Ilnikar. 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št.5/9: 

Svet je sprejel sklep, da se krajanki posreduje obvestilo, da je pristojna služba MOL sprejela 

sklep, da se podhod  primerno uredi (razsvetljava, beljenje sten, postavitev ogledala za kolesarje 

in pešce – povečanje varnosti, zapora podhoda v nočnem času,…), predvidoma do 31.10.2023. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 5/9 je bil sprejet. 

AD 3. 

POROČILO KMVI 

Predsednik sveta je svetnike seznanil, da je KMVI obravnavala odstopno izjavo svetnika Igorja 

Prodanovića. Zaprosil je predsednika komisije, da poda poročilo. Po poročilu je predsednik odprl razpravo 

o poročilu.  

Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA št. 6/9: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška MOL je ugotovil:  



 

Da gospodu  Igorju Prodanoviću preneha mandat v Svetu Četrtne skupnosti Šiška, ker je dne 24. 

7. 2023 podal pisno odstopno izjavo. Sklep se posreduje MVK, da prične postopek za imenovanje 

nadomestnega člana Sveta ČS Šiška MOL. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 6/9 je bil sprejet. 

AD 4. 

SEZNANITEV Z UKREPI MOL PO POPLAVAH 

Gradivo so svetniki prejeli skupaj s sklicem seje. Predsedujoči je uvodoma prisotne seznanil s takojšnjo 

odzivnostjo MOL, poudaril pa je tudi, da so se vsi izkazali v solidarnosti, skrbi drug za drugega, enotnosti 

in srčnosti. 

Nato je odprl razpravo. V razpravi so sodelovali: ga. Zajc, g. Šijanec, ga. Zupan in g. Ilnikar. 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št.7/9: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška MOL se je seznanil o stanju in ukrepih, ki so bili potrjeni s strani 

MOL po poplavah.  

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 7/9 je bil sprejet. 

 

AD 5. 

SEZNANITEV S  PREDLOGOM ZA POSTOPEK 5. SPREMEMB IN DOPOLNITEV OPN 

MOL 

 

Gradivo so svetniki prejeli skupaj s sklicem seje. Predsedujoči je svetnike seznanil, da MOL pripravlja 

postopek 5. sprememb in dopolnitev OPN, ter da je v fazi priprave pozval ČS, da posreduje predloge. 

Nato je odprl razpravo. V razpravi so sodelovali: ga. Kosi, g. Šijanec, g. Đorđević, ga. Zupan in g. 

Ilnikar. Svetniki so opozorili na problematiko zelenih površin v soseski SŠ6, ki jih prebivalci soseske 

SŠ6 že vse od izgradnje soseske koristijo za oddih, rekreacijo in šport.  S pozidavo teh površin bi za 

prebivalce soseske bistveno poslabšala kvaliteta bivanja. 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št.8/9: 

Svet četrtne skupnosti Šiška MOL predlaga, da se pri načrtovanju 5. OPN MOL opravijo 

naslednje spremembe: 

- Sprememba namembnost parcele št. 323/87, iz SB v ZS 
             oz. Morfološka enota ŠI-394 se prekategorizira iz SB, C2 v ZS 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 8/9 je bil sprejet. 

 

AD 6. 

INFORMACIJA O VZPOSTAVITVI PLAČLJIVEGA PARKIRANJA 



 

 

Predsednik je prisotne seznanil s potek nameščanja parkomatov v delu Šiške. Pojasnil je, da se je 

dodatno uredilo parkirišče na Kebetovi, da se je zarisalo parkirna mesta, opravilo čiščenje, košnjo in 

obrez  parkirišča v koridorju na ulici Bratov Učakar. Pri vseh dejavnostih je ČS Šiška  aktivno 

sodelovala z obveščanjem in informiranjem krajanov, ter koordinacijo med službami MOL in izvajalci. 

Nato je odprl razpravo. V razpravi sta sodelovala g. Šijanec in g. Ilnikar. 

  

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št.9/9: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška MOL se  je seznanil z informacijami glede vzpostavitvi plačljivega 

parkiranja. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 9/9 je bil sprejet. 

 

 

 

AD 7. 

RAZNO 

Predsedujoči je prisotne seznanil z vlogo za pridobitev dopolnitve konkretnih smernic za načrtovanje 

DPN za nadgradnjo železniške proge na odseku Ljubljana–Kranj/Naklo, ter z vlogo za pridobitev 

dopolnitve konkretnih smernic za načrtovanje za nadgradnjo železniške proge št. 21 Ljubljana šiška - 

Kamnik graben. V razpravi so sodelovali: g. Jakovljević, g. Hiti, g. Đorđević, ga. Zupan, in  g. Ilnikar. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št.10/9: 

Svet četrtne skupnosti Šiška MOL predlaga naslednje dopolnitve za načrtovanje za nadgradnjo 

železniške proge na odseku Ljubljana–Kranj/Naklo: 

 

- Načrtuje naj se progo, ki bo dopuščala hitrosti do 200km/h, 

- V celotni dolžini naj se pripravi teren za dvotirnost, 

- Vse nivojske prehode naj se nadomesti z izven nivojskimi 

- Proga naj se v celotni dolžini elektrificira 

- Skozi naselja se namesti protihrupna ograja 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 10/9 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št.11/9: 

Svet četrtne skupnosti Šiška MOL predlaga naslednje dopolnitve za načrtovanje za nadgradnjo 

železniške proge št. 21 Ljubljana Šiška - Kamnik graben: 

- Načrtuje naj se progo, ki bo dopuščala hitrosti do 160km/h, 

- Proga naj se v celotni dolžini elektrificira, 

- V celotni dolžini naj se pripravi teren za dvotirnost, 

- Vse nivojske prehode naj se nadomesti z izven nivojskimi, 
- Proga naj se v celotni dolžini elektrificira 

- Skozi naselja se namesti protihrupna ograja 



 

Svet nasprotuje izgradnji kraka do letališča Jožeta Pučnika z javnimi sredstvi. (Letališče Jožeta 

Pučnika ni v državni lasti ampak je privatno. V kolikor si želi lastnik izboljšati povezljivost z 

letališčem naj progo sam investira).  

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 11/9 je bil sprejet. 

 

Svetniki so evidentirali za člana sveta Svetovalnega centra za otroke, mladostnike in starše Ljubljana, 

Gotska ul. 18, Ljubljana go. Darjo Zajc. 

Predsedujoči je svetnike seznanil z aktivnostmi za – 1. Ljubljanski festival športa. Povabil je prisotne 

svetnike, da sestavijo ekipo ČS Šiška in aktivno sodelujejo na tekmovanju. Prav tako jih je pozval, da k 

tekmovanju povabijo tudi krajane. 

 

  

S tem je bil dnevni red 9. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška izčrpan in predsednik je zaključil sejo.  

 

 

 

 

Zapisal: 

Janez Cerar 

 

Predsednik Sveta 

Četrtne skupnosti Šiška 

Matjaž Slavko  Ilnikar 
 


